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. Styrelsen har under verksamhetsflret varit sammansatt enligt foljande
Jan Rytorp Ordforande, Solveig Andersson kassor, fane Carlsson sekreterare,
Roland Elg ledamot, Torbjorn Horgflrd ledamot, |immie Westlof ledamot Sten
Borjesson ledamot.

o Under flret har styrelsen haft 6 st protokollforda sammantrhden.

o Kassoren har gjort ett jdttejobb for att komma ikapp med ekonomin.

o Sommaren Agnades flt att leta efter vattenldckan som visade sig vara W& separata
l5ckor som fanns inne pfl tvi fastigheter i Stallakhrr. Bida alltsi utanfor virt
stamnht Det var ett tidsodande arbete som fick skotas nattetid. I augusti hade vi
hittat den sista och den Atgdrdades sffax dhr efter.

o Vi hade ett nytt stopp pfl avloppsstammen l:ings Gillingevigen. Vi tror idag att
detta berodde pi att entreprenoren hade missat att rita in en backventil pfl ett
stdlle d?r det formodligen krivdes en sidan. Detta har nu itghrdats och vi hoppas
slippa fler stopp.

. Lagning av ytskador pfl Kvarnvhgen och Ryetvhgen skulle ha udorts men har ffltt
vdnta till i ir. NAgra skadade Gckdiken har upptdcks och Atghrdats och vi
bedomer att det nu bara kan finnas nlgot enstaka liknande problem kvar att losa.

o 6 st fastigheter har installerat opto under flret
o 2 st kopplade in vatten och avlopp

o Det visade sig att efter den si kallande migrationen nhr Open Universe tog over
efter Open Net dl gick det inte si smartfritt som vi hade onskat. Vi fick ligga ner
mycket tid for att losa olika optoproblem under sommaren och hosten. Vi tycker
fortfarande inte att vi ffltt svar pfl alla frflgor som vi stellt till Open Universe.
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